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Carola Murås , Vårdsamverkan  
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 Anna Paulin Hollertz, VGR VC  
Ulrika Engelbrektsson Uddevalla Lokal närsjukvårdsgrupp Barn och unga  
Annikki Norén, Uddevalla Psykiatrin 
 Elisabeth Staats, Centralhälsan Silentzvägen VC  
 Linda Uddén, Achima VC 
Christel Schemmel, Uddevalla MAS  
 

Förhindrade: Staffan Lindroos, Uddevalla Barn och utbildning Förvaltningschef,  

                           Aase Eriksson 
 

DAGORDNING 
  

1. Godkännande av dagordning 

2. Anmälan av övriga frågor 

3. Föregående minnesanteckningar. 

• Inga synpunkter 
4. Agenda: 

• Övergripande information och frågor som kan komma att påverka 
gruppens arbete  

a. Närvaron.  
b. Mötestid för HT 2020. Datum beslutades ej, ordföranden kallar. 

  
  

• Lokala närsjukvårdsgrupperna redovisar och styrgruppen ställer 
utforskande frågor 
 
Äldre, Christer 
- Man har frångått färgplaneringen och spåret med förenklad 

utskrivning är i bruk från maj fram till sommaren. 
- En enkät har gått ut från vårdsamverkan om färgplaneringen, finns 

på vårdsamverkans hemsida. 
- Bistånd har fått mer att göra. 
- NPÖ (Nationell patient översikt) har blivit uppskjutet (byte av 

journalsystem) 
- Färre SIP genomförs 

- Medcontrol infört i kommunen. Alla avvikelser går till MAS 

- Palliativa platser på korttids har stannat av. 



- Alternativa driftsformer i Ljungskile uppskjuten av politiska skäl. 
- Man har jobbat intensivt med samverkan på alla håll, blivit bra men 

samarbetet har färgats av Covid-19 

-  

 

Psykiatri, Annikki 
 

- Kartläggning av ansvarsområden på detaljnivå har ej kommit gång. 

Man har gjort studiebesök på psykiatrin i Kungsbacka men bra resultat, 

väldigt intressant. 

- En utbildningsdag är genomförd i höstas. Reducering av självskador och 

suicidprevention. Deltagare var personal inom psykiatrin socialtjänsten och 

allmänhet. Denna skulle leda till en dag inom beroende men den har fått 

skjutas fram. Ingen närvaro från Vårdcentralerna. 

- Finns mycket att ta tag i i gruppen. Behöver förtydligas om vem som 

ansvarar för vad för att undvika att patienterna hamnar fel. Ansvaret för 

LPT vårdintyg som ligger hos Vårdcentralerna behöver lyftas på nästa 

möte 

- Det finns en mottagning för spelmissbruk. Ansvaret är oklart och behöver 

”jobbas” med till nästa agenda. 

- Nytt boende i Uddevalla på Mistelgatan för psykiskt sjuks med utagerande 

LSS 6 platser. 

- En samverkans rutin behövs för att förtydliga vem som ansvarar för vad i 

olika situationer för att underlätta vid SIP vid psykiatri diagnoser. 

Vårdsamverkan bjuds in till nästa möte. 

-  

Barn och Unga, Ulrika 
 

- Ungdomsmottagningen och Folkhälsostrategen är nu med i gruppen 
vilket är ett bra lyft. 

- Nätverksledarna i grundskolan är med ute på APT för 
kunskapshöjande Västbusmöten = SIP. De flesta får sina möten 
men arbetet in emellan brister. 

- Digitala möten gör ungdomarna mer aktiva. 
- Nätverksledarna är med på var annat möte, man har stor nytta av 

nätverksledarna. 
- Mycket av det som varit planerat har fått stanna upp pga Covid-19. 

Men gruppen vill träffas men det är inte samma delaktighet som 
förra året. 

- Man vet ej om skolan kommer att startas upp digitalt ännu. 
- Skolkurator och ?? träffas för att fånga upp den psykiska ohälsan i 

samband med pandemin. 
- BUP- Vi efterfrågar information från gruppen till primärvården. Man 

har 3 träffar per termin. 
 
 
 
 

• Provtagning och screening på äldreboenden utifrån nya 
rekommendationen från FHM, Christer 



- De boenden som flyttas skall provtas och även personalen. 
- Möte idag mellan vårdhygien och smittskydd för att skapa ett 

regionalt dokument. 
- Läkaren skall smittspåra vid positivt svar. 
- Man har idag 3 konstaterade smittade i kommunen. 

 
 

  
• Digitalisering, Christer 

- Uddevalla är modellkommun utsedd av SKR. Man får pengar för projektet 

i 3 år som skulle varit igång i våras. 

Projekt: 

 - Natt trygghets kamera (fjärrtillsyn). Enstaka har fått detta men en 

utökning är på gång. 

- Läkemedelsrobot. Körs igång efter sommaren. Man har köpt in 10 st med 

ett mål om 30 st. Personen måste ha en APO dos utskriven. Vi efterlyser en 

dialog med vårdcentralsläkaren inför detta projekt då APO dos är en 

medicinsk bedömning initierad av ansvarig läkare.  

- Automatiseringar av beslutstöd, felrapportering och inkontinens. 

(analyserar behovet av inkontinensskydds behov) 

 

 

• Övrigt 
  
- Nästa möte den 9/12 kl 0900. 

 

 

Vid anteckningarna 

Linda Uddén Achima Care Uddevalla Vårdcentral 
 


